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Pan
dr Marek Wojtkowski
Pre4tdent Miasta Woclaweh

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkanc6w Woclawk a z\nacam sig z uprzejm4 pro6b4 o niezamykanie
szaletu na Pl. Wolno6ci.

Takie obiekty fiurkcjonui4 w kazdym mieicie i s4 bardzo potrzebne i niezbgdne. Urz4d
Miasta wskazuje szereg insrttucji publicznych w kt6rych znajduiq sig og6lnodostgpne
toalety, ale one s4 dostgpne w godzinach 

'rzgdowania 
tych instltucji. wc mo2na narei*

lokalach gastronomicznych, ale one s4 dostgpne tylko dla ktient6w Ech lokali.

Z wyrazami szacunku
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